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Z A P I S N I K
sa 149. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 31. kolovoza 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Gordana  Piskač,  pročelnica,  Zrinka  Ružić,
službenica Odsjeka za proračun i financije, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o.,   Dario
Medvedec, direktor GSC Delnice,  Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova
tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  je  ispričala  Katarina  Mihelčić,  Đulio  Jusufi  umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje
Zrinka Ružić, Davorka Grgurić, Indira Rački Joskić, Zvezdana Jerković, Tomislav Mrle umjesto kojeg
sjednici prisustvuje Nikolina Muhvić.

PLANSKI KOLEGIJ

NIKOLINA MUHVIĆ
- Po nalogu predsjednice Gradskog vijeća poslani su dopisi o iznosima troškova sustava „Halo

pomoć“ u PGŽ i Dom Kantrida.
- Pripreme za raspisivanje natječaja za stipendije.
- Javne potrebe.
- Legalizacija garaže „Svenšek“.
- Komunikacija s OTP bankom u svezi izgradnje pristupne ceste u poslovnoj zoni K1.
- Priprema materijala za ukidanje javnog dobra u Mesničkoj ulici.
- Problematika naplate komunalne naknade za vojne objekte.

GORDANA PISKAČ
- Radovi na Supilovoj ulici i na trgu. Danas se nabavljaju sadnice. Asfaltiranje se predviđa za

idući tjedan. Potrebno je dogovoriti regulaciju prometa na trgu. Gradonačelnik je zatražio da
se dozvoli isključivo dostava u jutro do 8 sati i to u vremenu od 15 minuta. Generalno je
zabranjen ulazak automobila na plohu trga. U tom smislu organizirati sastanak.

- Radovi na Šetalištu I. G. Kovačića započinju danas.
- Darovanje objekta Hidroelektre.
- Poslovi vezani uz muzej, kontakti s muzeologinjom.
- Zahtjev DUUDI za darovanje Doma HV nije prošao jer se čeka provedba parcelacije, osnov

čekanja su stanari koji trebaju podnijeti zahtjev za uporabnu dozvolu. Zgrade će biti izdvojene
iz čestice kao i dječje igralište. Dom i pripadajuća okućnica bit će zasebna čestica.

- Dovršetak Odluke o izmjeni i dopuni UPU Delnice vezano za tržnicu.
- Podnosi  informaciju  o  prijedlogu Zakona  o  vodnim uslugama  prema  kojem će  biti  jedno

uslužno područje za cijelu PGŽ, a Komunalac će postati ispostava. Traži se očitovanje Grada
koje se priprema.

- Poslovi legalizacije, rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu.



- Dogovor  s  odvjetnikom da  li  podići  ustavnu tužbu zbog oslobađanja  plaćanja  komunalne
naknade objekata u vlasništvu RH.

- Donesen je Pravilnik o nacionalnoj ruralnoj mreži. Članovi mogu biti između ostaloga i JLS
koje se tada mogu prijavljivati na natječaje. Gradonačelnik je mišljenja da je to nepotrebno jer
već imamo LAG ili možemo pristati ali samo uz uvjet da nam to niti sada niti u buduće neće
stvarati bilo kakve financijske obveze.

- Dobivene su ponude za postavu snjegobrana na Domu u Brodu na Kupi.
- Zaprimljena je peticija građana Sajmišne ulice koji bi htjeli suglasnost za postavu golova na

zelenoj površini ispred objekta Goran graditeljstva. Gradonačelnik navodi da je u sporazum
svakako potrebno navesti  da će svu eventualnu štetu nadoknaditi  roditelji  jer  se ne radi o
službenom igralištu.

- 15 volontera Grave osiguranja došli bi dobrovoljno odraditi neke poslove na području Grada.
Iz Vrtića je došla ideja da se oliči lamperija. 

- Postavljanje znakova za pješačke prijelaze. Potrebno je 77 znakova.
- Hidrant  u  zoni  kod  Setinga:  nisu  podnijeli  zahtjev  za  izvedbu  priključka  hidranta.

Gradonačelnik navodi da je ta zona nastala u stečaju i da je vlasništvu u idealnim dijelovima
svakog tko tamo ima poslovni prostor. Ako se u najkraćem roku ne dogovore hidrant će se
postaviti na javnoj površini grada kao javni priključak.

DARIO MEDVEDEC
- Kroz dane vikenda organiziran je nogometni  turnir.  Pohvaljuje organizatore,  sudjelovao je

velik broj ekipa, posjećenost i atmosfera bila je jako dobra.
- Odrađen je  sastanak s  ugostiteljima  na temu Festivala  sportske rekreacije  žena koji  će  se

održati u studenom.
- Materijal za Skupštinu dostavljen je u PGŽ.
- Danas započinje drugi dio kampa za djevojčice rukometašice.
- Inspekcijski nadzor Ministarstva zdravlja radi korištenja opasnih kemikalija koje koristimo na

klizalištu i bazenu. Zadovoljili smo sve uvjete.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo.
- Proslava DVD Zlobin i Gasilske zveze Kočevje.
- Ličenje stolarije.
- Pranje kruga, radovi s korpom, izmjena akumulatora na tehničkim vozilima.
- Pripreme za Memorijal „Goran Gašparac Pupin.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Raspisan je natječaj Ministarstva turizma za razvoj turističke infrastrukture. Bilo bi moguće

povući sredstva kroz centar za posjetitelje. Imamo prostor u TZ koji je neiskorišten a bio bi
kompatibilan i mogao bi se urediti kao Centar za posjetitelje. Na tu temu je i održan sastanak s
arhitektima gdje se pojavio problem da se zbog karakteristike prostora nije moguće napraviti
pristup osobama s invaliditetom.

- Pripreme materijala za sjednicu Turističkog vijeća.
- Dogovori za popravak drvene ograde na Vodenjaku.
- Pismo potpore za Kotar fest.
- Natječaj za udruženo oglašavanje.
- Obrada turističkog prometa za  kolovoz.
- Prisustvovanje sjednici Vijeća za prevenciju kriminaliteta.
- Manifestacija „Zvuci goranskog kraja“.

NIKOLA MUVRIN
- Groblja su pokošena, očišćena i uređena.
- Pripreme za Gradsko vijeće i za Skupštinu društva.



- Potrebno je osigurati raskršće u Školskoj ulici kod Policije gdje se često događaju nesreće.
- Postava prometnih znakova i nabava stroja za bušenje rupa u asfaltu.

ZRINKA RUŽIĆ
- Nove fakture, knjiženja, podmirivanje obveza.
- Obračun plaća, obračun volontera, RAD1.
- Komunikacija s HABOR-om.
- Izmjena plana javne nabave.

Dovršeno u 9,10 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


